
Údržba obecních ploch je v pohodě 

Slušně / Otevřeně / Korektně 

Když jsem viděl, jak řada občanů seče před plotem obecní pozemek, podíval jsem se, jak to s trávou 
v obci vypadá. Udržuje se, jak se dá. Někdy na to byl jeden, pak dva a nyní zase jeden pracovník obce. 
Občas do toho zaprší, nejde to. Pak se rozezní jasný signál a seče se za mokra i v sobotu.  

Nechci se v tomto případě posmívat těm, co velmi náročnou údržbu ploch provádějí, ani těm, co ji 
řídí. Vím o čem to je, práce na údržbě si vážím. Stav posečení ploch je takový, jaký je. V tomto ročním 
období to ani jinak nejde, je to příroda.  

Ale na druhou stranu se chci zastat všech, kteří se v minulých letech na údržbě podíleli a sklízeli od 
některých pohrdání a posměch. Setkali se vloni se šířenými hesly „nechceme věčně zarostlé 
chodníky a neposečená hřiště“ a „chceme starostu s místostarostou, kteří za obecní peníze 
skutečně pracují“. Jak se ukazuje, přes veškerou snahu jsou výše uvedená hesla nesmyslná. 

Jak za pár měsíců dopadla hesla o „věčně posečených“ plochách apod., se můžete přesvědčit sami 
(foto z 20.5.): 

     
       u Makšáku             u Makšáku     dole u trafa              dole u trafa                    hřiště za kapličkou 

        Ing. Martin Kolík, předchůdce paní starostky 

 

 


